



### **គ្មានលទ្ធផលណាមួយឡើយ ?**

ទើបអាច ចូលរួមបាន ក្នុង សកម្មភាព នយោបាយ របស់ កឹម សុខា។ តែ គេ អាច សួរ ថា ការប្រឆាំង នយោបាយ របស់ កឹម សុខា នឹង របប ផ្តាច់ការ វា គ្រាន់តែ នៅត្រឹមតែ ការស្វែង រក សុខ សំរាប់ សុភមង្គលអាត្មា ផ្ទាល់ខ្លួន ? មែនទែន គំនិតនេះ វា មាន នៅក្នុង ស្មារតី របស់ មន្ត្រី ភាគច្រើន របស់ គណបក្ស សង្គ្រោះជាតិ ដែល ជា មូលហេតុមួយ នៃ ទុព្វលភាព របស់ គណបក្ស នៅក្នុង ការតស៊ូ នយោបាយ គ្រប់មធ្យោបាយ ប្រឆាំង នឹង អំណាចផ្តាច់ការ។ ស្មារតី បែបនេះ វា គ្មាន លទ្ធភាព អាច នឹងយក ឈ្នះ បាន នោះឡើយ ក្រៅតែ ពី ចូលធ្វើសហការ ជាមួយ របបផ្តាច់ការ។ ដូច្នោះ កឹម សុខា វា គ្រាន់តែ ជា រូបភាព នៃ សេចក្តីសង្ឃឹម នៅក្នុង សេចក្តីអស់សង្ឃឹម សំរាប់ អ្នកតស៊ូ តែប៉ុណ្ណោះឯង។

ចំពោះ ករណី សម រង្ស៊ី, កាយវិការ របស់គាត់ ចំពោះ ហ៊ុន សែន តាម រយៈ ការចូលរួមរំលែងទុក្ខនេះ វា ជា ភាពធម្មតាមួយ សំរាប់គាត់ ព្រោះ វា ជា ចរិត របស់គាត់។ គាត់ តែងតែ ជ្រើសរើស ផ្លូវ ទេទើរ រហូត ទោះបី គាត់ មាន កាលៈទេសៈល្អ ច្រើនណាស់ សំរាប់ រុញ អំណាចផ្តាច់ ឱ្យដើរលើផ្លូវបរាជ័យ នៅក្នុង រយៈពេល ខ្លី ឬ មធ្យម, ផ្ទុយទៅវិញ ទង្វើ មិនប្រាកដនេះ ផ្តល់ ឱកាស ជា និច្ច ឱ្យ របបផ្តាច់ការ ពង្រឹង ជួរ របស់គេ កាត់តែ រឹងមាំឡើង ដើម្បី វាយប្រហារ អ្នកតស៊ូ គ្មានរំអែង អ្វីបន្តិចឡើយ។

**ត្រូវរាមនរណាយល់បាន ?**

តើ សម រង្សី ក្តី កឹម សុខា ក្តី គាត់ ឆ្លៀត យក ឱកាស ចូល រំលែកទុក្ខនេះ ដែល ជា កាយវិការ ដែល ពុំអាច នរណា វិះគន់ បាន ដើម្បី បោយយកប្រយោជន៍ ផ្ទាល់ខ្លួន ជាង កាយវិការ សីលធម៌ និង សុជីវធម៌ នៅក្នុង បរិបទ នយោបាយ នៅស្រុក ខ្មែរសព្វថ្ងៃ ? តែ តាម ទម្លាប់ របស់ ពួកគាត់ វា អាច ជា ការ ពិតច្រើន។ រូបភាព ដែល កឹម សុខា កាន់ កូនសៀវភៅកត់ត្រា កត់ សំដី ហ៊ុន សែន នៅក្នុង ជំនួប នៅកន្លែង តម្កល់សព វា បង្ហាញ នូវ រូបភាព ជា ស្មៀន នៅចំពោះមុខ ចៅហ្វាយ ជា ម្ចាស់ជីវិត របស់គាត់។ ចំណែក ការសរសេរ គ្រប់ ងារ របស់ ហ៊ុន សែន នៅក្នុង សំបុត្រ ចូលរួមរំលែកទុក្ខ របស់ សម រង្សី ជា ការទទួលស្គាល់ ធម្មានុរូបភាព នៃ អំណាច របស់ ហ៊ុន សែន។ ពិតណាស់ហើយ ថា វា ជា ភាសាទូត តែ វា មិនអាច ប្រើបាន នោះឡើយ នៅក្នុង បរិបទ នៃ ការតស៊ូ របស់ សម រង្សី ដែល តាំងខ្លួន ជា ប្រមុខ នៃ អ្នកតស៊ូ ដាច់ខាត ប្រឆាំងនឹង អំណាចផ្តាច់ការ ដែល សម រង្សី ខ្លួនឯង ទុក ជា អំណាច សម្លាប់ ប្រជាជាតិខ្មែរ។ ទង្វើ ដែល លោក ទាំងពីរ បានធ្វើនោះ តើ គេអាច ទុក ជា អតិរេកភាព នៃ ភាពគួរសម បានដែរ ឬទេ ?

សូមសំណាងល្អ ដល់ សមាជិក និង ពួក អ្នកគាំទ្រ របស់ លោក សម រង្សី និង កឹម សុខា !